
Zápis 

z jednání výboru ZO ČZS Ovčí vrch 
dne 12. 5. 2025 

 
Účast:  
 
Výbor:  Jaroslav Pém, Vlastimil Řehák, Martin Stejskal, Pavel Kresáň, Milan Machač,  

   Milan Chvátal 
Omluvena: Lucie Krejzová  
        
Kontrolní komise:  bez účasti 
 
Program: 1) Realizace Dodatku k nájemní smlouvě - převod pozemku školy na zahrádkářskou osadu 
                  2) Přijetí nových členů 
                  3) Příprava členské schůze ZO ČZS   
                  4) Zaměření brigádnické činnosti v letošní sezóně 
                  5) Různé 
                   
   
Jednání výboru řídil předseda ZO p. Pém. 
 
Ad 1) Realizace Dodatku k nájemní smlouvě - převod pozemku školy na zahrádkářskou osadu  
 
     Od minulé schůze výboru (30.3.) byla věnována pozornost dotčeným zahradním parcelám, u 
kterých se mění výměra v souvislosti s převodem pozemku školy na naši zahrádkářskou osadu 
(celkem 706 m2). Konkrétně zahrad č. 59, 63, 65, 67, 71, 73, 75 a 77. 
 
Ad 2) Přijetí nových členů ZO ČZS 
 
     Výbor projednal a schválil přihlášky za členky ZO ČZS Lenky Tomáškové a Susan Loužilové, které 
pronajímají zahradní parcelu č. 64 po R. Novákovi. 
 
Ad 3) Příprava členské schůze ZO ČZS 
 
     Výbor projednal a stanovil jako optimální termín konání členské schůze sobotu 31. května 2025 
se začátkem ve 13,00 hodin. 
 
     Schůze se zúčastní pouze členové ZO ČZS nebo v případě překážky v účasti jimi pověření blízcí 
s plnou mocí.. K občerstvení se budou podávat nápoje (pivo a limonády). 
     Výbor připraví písemné podklady pro jednání schůze: zprávu o činnosti ZO ČZS od minulé členské 
schůze – p. Pém, Zprávu o hospodaření za rok 2024 a návrh rozpočtu 2025 – p. Krejzová, zprávu 
revizní komise – p. Benešová. 
     V průběhu příprav ČS bude členská základna motivována k návrhům na zlepšení života 
zahrádkářské organizace (např. k zaměření brigádnické činnosti, tak aby se do společných prací více 
zapojily ženy, dále k širšímu využití klubovny apod,).    
      



Před členskou schůzí se sejde výbor ke schválení dokumentů na ČS a k zajištění místnosti (úklid, 
nábytek, atd.) 
 
Ad 4) Zaměření brigádnické činnosti v letošní sezóně 
 
     Výbor konstatoval, že brigádnická činnost je z velké části orientována na práce, které mají 
odborný charakter nebo vyžadují značné fyzické nasazení – např. práce na klubovně. 
S cílem zajistit sekání trávy na společných částech zahradní osady – především kolem cesty a na 
parkovištích, rozhodl výbor tuto práci provádět jednotně pověřenými členy technikou základní 
organizace a na její náklady. Pro členy se nemění povinnost prováděl sečení trávy na svých 
parcelách. 
 
     I v letošní sezóně bude věnována pozornost vnějšímu oplocení: u společných prostor budou 
práce zajištěny společnou péčí, u částí plotu přiléhajícím k jednotlivým zahrádkám budou práce na 
brigádnické činnosti konkrétních nájemců a materiál zajištěn základní organizací. 
 
     Pro nejbližší období je v plánu zajištění prací spojených s klubovnou a jejím okolím: zbourání 
přístavku za klubovnou, úklid a odvoz materiálu a smetí. Dále bude pozornost věnována úklidu a 
sekání trávy kolem hlavní cesty. Proto výbor svolává brigádu na sobotu 24. května t.r. s tímto 
zaměřením. Začátek brigády – v 9,00 hod. 
 
Ad 5) Různé 
 
     P. Pém oznámil podání výpovědi na užívání popelnice na směsný odpad od firmy AVE. Důvodem 
je, že členové ZO platí odvoz odpadu na svých adresách trvalého bydliště. 
 
     Člen výboru Milan Chvátal ohlásil ukončení svého členství ve výboru ZO ČZS z osobních důvodů. 
      
 
 
Příští schůze výboru – 30.5.2025 
 
 
Zapsal: Vlastimil Řehák                                          předseda ZO ČZS: Jaroslav Pém                                                


